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Z á p i s 
 

z 21. jednání finančního výboru Zastupitelstva Královéhradeckého kraje, 
konaného dne 10. 3. 2011 od 9:00 hod.  

RegioCentrum Nový pivovar, Hradec Králové 
 
Přítomni: členové výboru (viz prezenční listina) 
 
Omluveni: Ing. Jirásko; Ing. Záleský 
 
Program jednání: 

1. Zahájení, přivítání přítomných, schválení zápisu z minulého jednání FV, schválení 
programu jednání a představení přizvaných hostů 

2. Návrh koncepce zdravotnictví  
3. Návrh na navýšení příspěvku na provoz příspěvkové organizaci Protialkoholní záchytná 

stanice Královéhradeckého kraje 
4.  Žádost Česko-německé horské nemocnice Krkonoše, s.r.o. o poskytnutí neinvestiční 

dotace 
5.  Záměr využití a financování rekonstrukce objektu „Hluchák“ 
6.  Informace o průběhu transformace Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s., 

přefinancování leasingu RegioCentra Nový pivovar 
7.  Informace o stavu řešení závěrů vyplývajících ze zprávy interního auditu Krajského 

úřadu Královéhradeckého kraje k postupům při správě nemovitého a movitého majetku 
kraje z roku 2010   

8.  Návrh na 1. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011   
9.  Daňový vývoj 2011 - KHK 
10. Čerpání rozpočtu KHK k 31. 12. 2010 
11. Různé – vývoj. řada, dopr. obslužnost 2006/2011 

             - vývoj.řada, Holding 2006/2011  
             - vývoj. řada, zdravotnictví 2006/2011 
             - rozpočtové určení daní, dopad DPH 
             - zdroje a financování krajů/prezentace AK ČR/ 

12. Závěr 

Jednání v 9:10 hodin zahájil a řídil předseda finančního výboru Zastupitelstva 
Královéhradeckého kraje pan Luboš Hübsch. Uvítal přítomné a upozornil na materiály, které 
byly všem členům výboru poslány e-mailem před zasedáním. 

 
 
K bodu l 
Zahájení, přivítání přítomných  
 
§ jednomyslně byl schválen program 21. jednání Finančního výboru Zastupitelstva 

Královéhradeckého kraje  
§ jednomyslně byl schválen ověřovatelem zápisu Bc. Otakar Kalenda 
§ výbor hlasoval o přítomnosti přizvaných hostů 
§ jednomyslně byl schválen zápis z 20. jednání finančního výboru 
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Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0  
         Zdržel se   0 

 
K bodu 2 
Návrh koncepce zdravotnictví  
Základní informace podal PhDr. Scháněl Ph.D. a seznámil přítomné s koncepcí zdravotnictví 
Královéhradeckého kraje, s členěním předloženého materiálu a s jeho výstupy. Tuto informaci 
doplnil Ing. Jarkovský, který zodpověděl dotazy týkající se účetnictví. Diskuse se týkala 
převážně „závazku veřejné služby“ a analýzy nemocnic.  
Diskuse: Mgr. Behan, Ing. Mázl, Bc. Kalenda, Ing. Nejedlý, PharmDr. Třešňáková, p. Bém 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/21/129/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e  n a   v ě d o m í   

Návrh Koncepce zdravotnictví Královéhradeckého kraje 
 

II.  D o p o r u č u j e 
Zdravotnickému holdingu Královéhradeckého kraje postupně dopracovat ceny služeb za 
účelem porovnání jednotlivých specializací  

 
 

 

 
Na návrh pana předsedy Hübsche byly předsunuty k projednání následující dva body: 
 
 
 
K bodu 3 
Návrh na navýšení příspěvku na provoz příspěvkové organizaci Protialkoholní záchytná 
stanice Královéhradeckého kraje 
 
Tento bod uvedla Ing. Bášová a všem přítomným nastínila nastalou problematickou situaci. 
Diskutovalo se hlavně o problému, co do budoucna s touto organizací. Byla zodpovězena otázka 
týkající se odpisu nedobytných pohledávek. Ing. Kebus doporučil podání návrhu změny zákona 
do Parlamentu.  
Diskuse: Bc. Kalenda, p. Vrabec, Ing. Mázl, Ing. Kebus, Ing. Maršíková 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   10 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
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USNESENÍ VF/21/130/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l  
Žádost ředitele příspěvkové organizace Protialkoholní záchytná stanice 
Královéhradeckého kraje na navýšení příspěvku na provoz na rok 2011 

  
  II. D o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit: 
1. zapojení nedaňových příjmů kapitoly 15 – zdravotnictví ve výši 720,0 tis. Kč a 
rezervy kraje ve výši 280,0 tis. Kč a současně navýšení příspěvku na provoz 
příspěvkové organizaci Protialkoholní záchytná stanice Královéhradeckého kraje 
ve výši 1. 000,0 tis. Kč. 
2. zabývat se touto problematikou a najít do budoucna řešení této situace 

 
 
 
K bodu 4 
Žádost Česko-německé horské nemocnice Krkonoše, s.r.o. o poskytnutí neinvestiční dotace 
 
Bližší informace poskytla Ing. Bášová. V rámci diskuse se projednávala zejména otázka týkající 
se částečného rušení lůžkové péče a formy závazku veřejné služby – dofinancování ztrátovosti.  
Diskuse: Ing. Mázl, Ing. Hlavatý, Ing. Kebus, Ing.Janeček 
 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro    0 
         Proti    8 
         Zdržel se   2 
 
 
USNESENÍ VF/21/131/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. P r o j e d n a l  
Žádost Česko – německé horské nemocnice Krkonoše, s. r. o., o poskytnutí 
neinvestiční dotace na rok 2011  

  
  II. N e d o p o r u č u j e  

Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválení této dotace 
 
 
K bodu 5 
Záměr a využití financování rekonstrukce objektu „Hluchák“ 
 
Ing. Derner nastínil stávající situaci. Sdělil, že v minulosti byla zpracována objemová studie. 
Objekt je zapsán jako kulturní památka. V současné době jsou dvě varianty řešení: buď ponechat 
stávající přístavbu a celý objekt zrekonstruovat nebo přístavbu odstranit a po obvodě objekt 
dostavět. Téma diskuse bylo jediné, a to řešení tohoto objektu. Svůj názor zde sdělil i krajský 
zastupitel p. Karel Švenka. Všichni zúčastnění se shodli na tom, že se jedná o perspektivní 
majetek Královéhradeckého kraje. 
Diskuse: p. Vrabec, Ing. Hlavatý, p. Bém, Mgr. Behan, Bc. Kalenda, Ing. Mázl 
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Návrh – hlasovat o předloženém návrhu  
Hlasování: 
         Pro   11 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/21/132/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

  
  I. D o p o r u č u j e  

schválit záměr postupné rekonstrukce historické budovy areálu „Hluchák“ 
s využitím především pro příspěvkové organizace KHK 
 
 

   II.          O d m í t á 
                   Prodej areálu „Hluchák“ 
 
 
K bodu 6 
Informace o průběhu transformace Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje a.s. – 
přefinancování leasingu RegioCentra Nový pivovar 

K tomuto bodu pohovořil Ing. Derner a JUDr. Janeček. V krátkosti přítomné seznámili se 
záměrem. V rámci diskuze byl řešen dopad na dluhovou službu.   
Diskuse: Ing. Nejedlý, Ing. Maršíková, Ing. Mázl 

Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    9 
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/21/133/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o průběhu transformace Správy nemovitostí Královéhradeckého kraje 
a.s., - přefinancování leasingu RegioCentra Nový pivovar 
 

 
K bodu 7 
Informace o stavu řešení závěrů vyplývajících ze zprávy interního auditu Krajského úřadu 
Královéhradeckého kraje k postupům při správě nemovitého a movitého majetku kraje 
z roku 2010 
 
Tento bod přednesl JUDr. Janeček. Pohovořil o převedení příspěvkových organizací na jednotný 
informační systém. Toto bylo v rámci diskuse kladně ohodnoceno všemi přítomnými členy 
výboru.   
Diskuse: p. Vrabec, p. Bém, Ing. Mázl, Mgr. Behan  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
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Hlasování: 
         Pro   10  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/21/134/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o stavu řešení závěrů vyplývajících ze zprávy interního auditu 
Krajského úřadu Královéhradeckého kraje k postupům při správě nemovitého a 
movitého majetku kraje z roku 2010 

  
 
K bodu 8 
Návrh na 1. změnu rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011 
V úvodním slově, paní Kopřivová přítomné seznámila s obsahem tohoto bodu. V rámci diskuze 
byla hlavní otázkou apelace na nerozpouštění finanční rezervy rozpočtu KHK a zvážení 
rozjíždění dalších evropských dotačních titulů.  
Diskuse: Ing. Mázl, Ing. Nejedlý  

 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
 
USNESENÍ VF/21/135/2010 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 

I. S o u h l a s í 
1. s návrhem 1. změny rozpočtu Královéhradeckého kraje na rok 2011 včetně 

příloh č. 1- 7 
2. s provedením rozpočtových opatření týkajících se účelových dotací 

v souladu se zmocněním Zastupitelstvem Královéhradeckého kraje 
usnesením č. ZK/7/414/2009 

II. D o p o r u č u j e  
Zastupitelstvu Královéhradeckého kraje schválit 1. změnu rozpočtu 
Královéhradeckého kraje na rok 2011 včetně příloh č. 1 - 7                   
 
 

K bodu 9 
Daňový vývoj 2011 - KHK 
Informaci ke stavu daní přednesl Ing. Nejedlý. 
Diskuse: Bc. Kalenda, Mgr. Behan, p. Vrabec, Ing. Mázl 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
USNESENÍ VF/21/136/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 



 6

I. B e r e   n a   v ě d o m í  
Informaci o daňovém vývoji v roce 2011 v Královéhradeckém kraji 

  
K bodu 10 
Čerpání rozpočtu KHK k 31. 12. 2010 
Informaci podal Ing. Nejedlý. 
 
Návrh – hlasovat o předloženém návrhu usnesení  
Hlasování: 
         Pro    11  
         Proti    0 
         Zdržel se   0 
 
USNESENÍ VF/21/137/2011 
Finanční výbor Zastupitelstva Královéhradeckého kraje 
I. B e r e   n a   v ě d o m í  

Informaci o čerpání rozpočtu KHK k 31. 12. 2010 
 

K bodu 10 
Různé  
  – vývoj. řada, dopr. obslužnost 2006/2011 
  - vývoj. řada, Holding 2006/2011 
  -  vývoj. řada, zdravotnictví 2006/2011 
  -  rozpočtové určení daní, dopad DPH 
  -  zdroje a financování krajů /prezentace AK ČR/ 
 
Na příští jednání Finančního výboru byl navržen bod Dopravní obslužnost – finanční dopad a 
investice do silnic KHK. 
  
K bodu 11 

Závěr 
Předseda poděkoval členům finančního výboru za účast na jednání výboru a vzhledem k tomu, 
že byly vyčerpány všechny body programu, v 11:50 hodin jednání ukončil.  
 
Datum dalšího jednání výboru bude 21. 4. 2011na Krajském úřadu Královéhradeckého 
kraje. 

 
 
 
 
 

 
 
 
Zapsala: Veronika Janderová 

……………………………………….. 
předseda výboru – Luboš Hübsch 

…………………………………………. 
ověřovatel zápisu  - Bc. Otakar Kalenda 


